

ATTESTATION DE CONFORMITE
Conformity Certificate
N° 21-04-0395

Type d'équipement *Type of equipment :*

Masque de Protection
Protective mask

Référentiel technique *Technical baseline :*

Essais pertinents selon la norme EN 166:2001
Relevant tests according the standard EN 166:2001

Fabricant *Applicant :*

SIMON ET CIE - Route de Sauvigny, 89200 AVALLON, France

Référence *Reference :*

Ecran stop postillions 300 µm

Description *Description :*



Tests effectués et conclusion *Tests performed and conclusion :*

Selon le rapport du CRITT ES12-20-1847-2 du 02/03/2021 : Selon les demandes spécifiques du fabricant et les essais des articles pertinents de la norme EN 166:2001 définis dans le rapport, ont été réalisés et sont conformes
According the CRITT report ES12-20-1847-2 of 02/03/2021: According the specific requests of the manufacturer and the relevant articles tests specified in the report according the standard EN 166:2001, have been done and conforms.

Important : Cette attestation n'est ni une attestation UE de Type, ni une attestation de conformité à la norme EN 166:2001.

Important: This certificate is not an UE Type certificate, or a conformity certificate to the standard EN 166:2001.

A Châtelleraut,

Nota : toutes modifications du produit ou à sa documentation technique, approuvées par le fabricant et qui peuvent remettre en cause la conformité du produit aux exigences de la norme aux conditions de validité de cette attestation doit être portée à la connaissance de l'organisme notifié.

Any modification carried out on the product, or on the technical documents, approved by the manufacturer and that could question the compliance of the product with the standard or the validity conditions of this certificate, must be brought to the attention of the notified body.

Cette attestation comporte 1 page. *This is a one page document.*

ALIENOR CERTIFICATION

ZA du Sanital – 21 Rue Albert Einstein - 86100 CHATELLERAULT - France

☎ : 33 (0)5 49 14 13 10 ■ : 33 (0)5 49 21 76 20 Courriel : contact@alienor-certification.fr Site Internet : <http://www.alienor-certification.fr>